



# You're Welcome Here

PALMERSTON NORTH CITY  
& Manawatu

If you're looking for quality education, a supportive learning environment, affordable living, friendly people, fun and adventure, Palmerston North City and Manawatu is the place for you!

## Multi-Cultural Society

With more than 100 cultures living here, Palmerston North City brings a dynamic international perspective to community culture. Those who live in the city and the wider region are friendly and highly respectful of international students.

## 多元文化的社会结构

当地居民对国际留学生友善、尊重。这里活跃着一百余种不同文化也给这个区域带来了充满活力的国际视角。



## Kia Ora, 您好



作为北帕默斯顿市市长，我向您和您的家人发出诚挚的邀请。

北帕默斯顿市位于马纳瓦图省，这里一系列优质的高等教育和中小学教育机构均在国际上享有盛誉。

因为长久以来发展的友好关系，我们的城市历来重视国际学生及他们的家庭。

我们是一个友好热情的区域，我们的城市被世界卫生组织授予了“安全城市”的称号。

这里的人们来自130余个国家，我们也因此成为新西兰除一二线城市外最具多元文化特色的城市。我们注重多样性，并积极鼓励来这里学习的学生参加体育、艺术和文化活动。通过融入各式各样的社区活动，您或是您的孩子将会在这里收获深厚长久的友谊。

我很自豪的说，根据《对国际留学生指导与照顾之行业规则》，这里的工作人员和世界领先的教育机构将会在您或您的孩子在此学习期间为您或您的家人提供卓越的教牧关怀。

北帕默斯顿交通便利，生活成本低廉，比起新西兰其他城市更加“实惠” - 为您提供更高的性价比。

我们坐落在北岛的中心，优越的地理位置使您能轻松探索这个美丽国家的其他区域。

感谢您关注新西兰北帕默斯顿和马纳瓦图省的教育资源，我期待见到您并欢迎您来到我们的城市。

Ngā mihi nui (感谢)

Grant Smith  
北帕默斯顿市市长

## Best of New Zealand on Your Doorstep

Surrounded by spectacular scenery and landscapes, Palmerston North City and Manawatu is the ultimate natural playground for students. The central location means you are only a short journey away from iconic New Zealand tourism destinations such as Rotorua, Taupo, New Plymouth, Hawke's Bay, Mount Ruapehu and Wellington, and connected to most key South Island locations through the Palmerston North Airport.

## 得天独厚的地理位置

这里景色迷人，秀美壮观，是学生的天然游乐场。优越的地理位置意味着很多新西兰标志性的旅游景点，如 Rotorua、Taupo、New Plymouth、Hawke's Bay、Mount Ruapehu 和 Wellington 都近在咫尺，并且北帕机场也有直达南岛各地的航班。



Facebook.com/PalmerstonNorth

Study Here  
PALMERSTON NORTH CITY  
& Manawatu

www.ManawatuNZ.co.nz

84226/17

## Safe & Affordable

You're welcomed here by friendly locals. Meet our people and become a local, as you're welcomed into our safe communities. Living costs are low, and the city is easy to get around with great public transport options and safe cycle lanes. Take up one of the many accommodation options including living with a host family, renting private accommodation or utilising tertiary student accommodation such as hostels or halls of residence.

## 安全实惠的生活方式

加入到我们这个安全祥和的大家庭吧，当地人民热情好客，善于交谈。这里生活成本低廉，公共交通便利。住宿方式多样化，寄宿家庭，合租及学生宿舍都是不错的选择。



**A centre for learning and knowledge, we are known for our excellent tertiary education providers, as well as our quality primary, intermediate and secondary schools. Our city and region offers a relaxed lifestyle and endless opportunities to explore and travel, located in the heart of the lower North Island, New Zealand.**

这里是学习和知识的中心。我们因出色的高等学府和中学教育机构而闻名。坐落在新西兰北岛南部的中心，这里有着悠闲的生活方式及无穷的旅行和探索的机会。在寻求优质的教育、良好的学习氛围、价廉的住宿环境、友善的人民及旅行探险的目的地？北帕默斯顿和马纳瓦图省是您最理想，恰当的选择。

## The Ultimate Student City

It is a close-knit community where people are well connected. Palmerston North City and Manawatu is a place where you can have a better New Zealand experience. If you want to be more exposed to the Kiwi culture and to make Kiwi friends, if you want to explore real New Zealand while being able to concentrate on your studies and make new friends, then Palmerston North City and Manawatu is the best study option for you!

## 一次完美的学习体验

在这个温馨和谐的大家庭里，我们联系紧密。如果您想更多的接触Kiwi文化并交到Kiwi朋友，如果您想在探寻新西兰田园风光的同时不耽误学业，如果您想在体验纯正新西兰的过程中认识来自世界各地的朋友，那么北帕默斯顿和马纳瓦图省将会是您在新西兰学习体验的不二之选。



## World Class Quality Education Providers

Explore a range of world-class tertiary education providers and secondary schools that host international students, while specialist English language providers support international students as they further develop their English competency.

## 世界一流的教育机构

这里有一系列世界一流的高等学府和中学供国际学生选择，同时专业的英语培训机构也致力于帮助国际学生提高英语能力。

